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§ 23 
Frågor från nämnden 

 

Frågor från Vänsterpartiet 

1. Nedskärningarna inom Arbetsförmedlingen 

Dnr ÄLV 2019/174 
 

Mattias Håkansson med flera (V) anmäler en fråga enligt nedan. 

 

”Gällande statsbudget innebär stora nedskärningar inom 

Arbetsförmedlingen vilka snart börjar verkställas. 

Risken är överhängande att kommunala instanser tvingas överta en 

del av förmedlingens arbetsuppgifter.  

 

1. Vad innebär dessa för stadsdelsnämnden, socialtjänsten och 

de kommunala jobbtorgen?  

2. Vilka grupper av personer handlar det om och vilka 

utmaningar kan det betyda för stadsdelen?  

 

Vi önskar att förvaltningen efter sommaren återkommer med en 

lägesbeskrivning och analys – egen eller stadsgemensam.”  

 

Frågan överlämnas till förvaltningen för beredning. 

 

2. Rulltrapporna vid Älvsjö station 

Dnr ÄLV 2019/175 

 

Mattias Håkansson med flera (V) anmäler en fråga enligt nedan. 

 

”Älvsjö station är en mycket viktigt knutpunkt och det borde vara 

en självklarhet att ha rulltrappor i bägge riktningar ut mot 

torget/bussterminalen. Frågan har lyfts tidigare och påpekas nu i 

funktionshinderrådets protokoll. Vad har hänt? 

Vi önskar en redogörelse för hur frågan har diskuterats inom och 

gentemot SL, och en bedömning av om och när sådana rulltrappor 

eventuellt kommer till stånd.”  

 

Frågan överlämnas till förvaltningen för beredning. 

 
Biologiska mångfaldens dag 

Evy Kjellberg (C) hälsar alla välkomna till Biologiska mångfaldens 

dag den 18 maj som anordnas av Stockholms naturskyddsförening i 

samarbete med Samordningsgruppen behåll och utveckla Röda 

stugan med flera. 
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Inkomna handlingar 

Malin Hammarström (S) framför önskemål om att förse nämnden 

med inkomna synpunkter, klagomål och synpunkter digitalt i 

samband med övergång till digitala handlingar i Meetings+. 

Förvaltningen tar med sig frågan.  
 

Avtackning 

Eva Frykler, chef för socialtjänstavdelningen, avslutar sin 

anställning i början av maj. Ordförande Johan Nilsson (M) tackar 

Eva för ett gott samarbete och överlämnar en blombukett från 

nämnden. Eva Frykler framför tack till nämnden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


